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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/22-01/09 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-22-2                                                                     

Buje/Buie, 06. prosinca/dicembre 2022. 

 

      ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  06.12.2022. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Lena Korenika, Rozana Prelac, Tea Bucaj, Valter Turčinović, Marilena Sinković, Andrej 

Benčić, Anita Medica, Miroslav Poznić, Josip Pejić, Irena Đurđević i Ivica Ćošković. 

Nije bila prisutna: Bojana Puzigaća. 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik) i 

Zamjenik gradonačelnika Corrado Dussich.  

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 14. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 12 vijećnika od 13 pa se sjednica može pravovaljano održati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je predložio nadopunu dnevnog reda sa jednom novom točkom 

12. vezanom za dječje vrtiće u Bujama, te je dao na glasanje tako izmijenjeni dnevni red, kako 

slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o donošenju revizije procjene rizika od velikih nesreća 

3. Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda 

4. Prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

5. Prijedlog Plana Proračuna Grada Buja za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. 

godinu 

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buja – Buie za 2023. godinu 

7. Prijedlog Odluke o rasporedu sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Buja u 2023. godini  

8. Prijedlog izmjena i dopuna Poslovnika Gradskog vijeća Grada Buja 
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9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća 

Grada Buja 

10. Prijedlog Kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Buje – Buie  

11. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske 

nacionalne zajednice 

12.  A. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje jasličke odgojno-    

      obrazovne skupine Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica Buje   

 B. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje odgojno- 

      obrazovne skupine Dječjeg vrtića Buje 

13. Pitanja, prijedlozi i informacije 

14. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 14. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 14. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Prijedlog Odluke o donošenju revizije procjene rizika od velikih nesreća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću koji je obrazložio 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

donošenju revizije procjene rizika od velikih nesreća 

 

 

Ad 3. Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta 

od elementarnih nepogoda 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da je naslovnom Povjerenstvu istekao mandat, te je 

postignut dogovor o novim članovima koji se dijelom sastoje od ranijih članova a dijelom 

novih. Pročitao je sastav koji se predlaže i otvorio raspravu. 

Nitko se nije javio te je dao na glasanje prijedlog Odluke. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Odluku o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda 

 

 

Ad 4. Prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Elvbisu Glavičiću, koji je izložio predmetnu točku 

dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je 

dao prijedlog Plana na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Plan 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

 

Ad 5. Prijedlog Plana Proračuna Grada Buja za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 

2025. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je uvodno istaknuo da je Proračun u zakonskom roku objavljen, 

da je transparentan, da je sve objavljeno na web-u, da je prošao nadležne odbore i da je prvi 

put izrađen u eurima, te je predložio da se usvoji već na ovoj sjednici. 

Dao je riječ pročelnici Loreti Makovac koja je izvijestila nazočne po predmetnoj točci, sa 

slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Ivica Ćošković je pitao da li se mogu još dati neki prijedlozi ili amandmani. 

Predsjednik Gradskog vijeća mu je odgovorio da je procedura davanja amandmana propisana 

Poslovnikom i da se dostavljaju u pisanom obliku najkasnije dva dana prije sjednice Gradskog 

vijeća. 

Daljnjih pitanja nije bilo pa je Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Prijedlog 

Proračuna.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 11 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM od 12 nazočnih vijećnika (ukupno 13 

vijećnika) usvojilo Plan Proračuna Grada Buja za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 

2025. godinu 

 

Ad 6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buja – Buie za 2023. godinu 

 

Loreta Makovac je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom:  
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao Prijedlog 

Odluke na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

izvršavanju Proračuna Grada Buja – Buie za 2023. godinu 

 

Ad 7. Prijedlog Odluke o rasporedu sredstava za redovito godišnje financiranje 

političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Buja u 2023. godini  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Mauriciu Sinkoviću. 

Mauricio Sinković je rekao da je Odluka za 2023. godinu izrađena na temelju kriterija i iznosa 

koji su utvrđeni krajem prošle godine za financiranje u ovoj 2022. godini, sa jedinom 

razlikom što su planirani iznosi financiranja za 2023. godinu izračunati u eurima. 

Prošlogodišnji iznos od 2.600,00 kuna po svakom vijećniku je preračunat u protuvrijednost 

eura po fiksnom tečaju konverzije, te čini iznos od 345,00 eura po vijećniku u 2023. godini. 

Sve ostale odredbe o načinu isplate i pripadajućim iznosima sredstava izraženim u eurima za 

pojedinu stranku zastupljenu u Gradskom vijeću ostaju neizmijenjeni.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali se nitko nije javio, stoga je Predsjednik 

Gradskog vijeća dao Prijedlog Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

rasporedu sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Buja u 2023. godini 

 

Ad 8. Prijedlog izmjena i dopuna Poslovnika Gradskog vijeća Grada Buja 

 

Slijedeće dvije točke, 8. i 9. je zajednički obrazložio Mauricio Sinković. Rekao je da se radi o 

osnivanju novog radnog tijela Gradskog vijeća – Odbora za kulturu, koji se dodaje u popis 

radnih tijela u Poslovniku Gradskog vijeća Grada Buja a sastav i nadležnosti su opisane u 

Odluci o radnim tijelima. Iz navedenog razloga je trebalo provesti izmjene i dopune u dva 

akta Grada, koja su dana na savjetovanje javnosti od 11.10.2022. do 10.11.2022. godine. U 

postupku savjetovanja nisu zaprimljene nikakve primjedbe.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po točkama 8. i 9. ali se nitko nije javio.  

Dao je prijedlog izmjena i dopuna Poslovnika na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Izmjene i 

dopune Poslovnika Gradskog vijeća Grada Buja 

 

Ad 9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o radnim tijelima Gradskog 

vijeća Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o radnim 

tijelima Gradskog vijeća Grada Buja. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Buja 

 

Ad 10. Prijedlog Kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Buje – Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Mauriciu Sinkoviću da izvijesti nazočne po 

predmetnoj točci. 

Mauricio Sinković je rekao da je krajem lipnja ove godine na ovom vijeću usvojen Etički 

kodeks ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Buje – Buie, koji je izrađen na temelju 

nacrta izrađenog od stručnih osoba u suradnji sa Udrugom gradova RH. Nakon toga je, 

vjerojatno u postupku ocjene zakonitosti općih akata, Ministarstvo pravosuđa i uprave svojim 

dopisom obavijestilo javna tijela da u većini kodeksa postoje nedostaci i nepravilnosti i 

priložilo je dopisu Smjernice za izradu kodeksa ponašanja članova predstavničkih tijela 

JLP(R)S na temelju kojih je izrađen ovdje predloženi Kodeks. Što se tiče imenovanih tijela za 

postupanje po kršenju odredbi Kodeksa, rekao je da smatra da tijela ne treba ponovno 

imenovati.   

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Kodeksa na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Buja 

 

Ad 11. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za pitanja i zaštitu prava autohtone 

talijanske nacionalne zajednice 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pročitao imena predloženih članova/ica Odbora za pitanja i 

zaštitu prava autohtone talijanske nacionalne zajednice, te istaknuo koje su članove/ice 

predložile Zajednice Talijana sa područja Grada a koje su dogovorno predložene od strane 

Gradskog vijeća.  

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Nitko se nije javio, stoga je dao na glasanje prijedlog Odluke. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Rješenje o imenovanju Odbora za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske 

nacionalne zajednice 

 

Ad 12. A. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje jasličke  

                 odgojno-obrazovne skupine Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica Buje   

            B. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje odgojno- 

                 obrazovne skupine Dječjeg vrtića Buje 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se zbog uvećanog broja djece koja se upisala u dječje 

vrtiće u Bujama, ukazala potreba za dislociranjem jedne skupine iz svakog vrtića, s time da bi 
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se skupina iz DV Buje izdvojila u POU Buje, a skupina iz TDV Mrvica u sjedište Zajednice 

Talijana u Bujama. Donijele bi se dvije zasebne odluke, za svaki vrtić posebno, jer to traži 

inspekcija kako bi mogla izdati odobrenje za izdvajanje skupine iz sjedišta na drugu lokaciju.  

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili:  

A. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje jasličke odgojno-obrazovne 

skupine Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica Buje   

B. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti za dislociranje odgojno-obrazovne skupine 

Dječjeg vrtića Buje 

 

Ad 13. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 14. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Gradonačelnik je izvijestio nazočne o problemima sa dječjim vrtićem i prvenstveno HEP-om, 

s kojim su odnosi kulminirali do stupnja da smo pred ulaganjem tužbe. Računi za struju su 

enormno veliki i ispostavilo se da HEP u svojim računima niti jedan mjesec nije obračunao 

proizvedenu električnu energiju iz fotonaponske elektrane. Fotonaponska elektrana je uredno 

priključena na mrežu HEP-a ali u HEP-u nisu evidentirali proizvedenu struju koju je 

fotonaponska elektrana sa panela koji se nalaze na krovištu vrtića odaslala u njihov sustav. 

Rekao je da su dva posljednja računa HEP-u vraćena i da  smo pred slanjem opomene pred 

tužbu sa otkazivanjem ugovora zbog nepoštivanja odredbi i traženje nadoknade štete. Drugi 

problem je priključna sklopka struje na vrtiću koja ne drži, odnosno isključuje se više puta u 

tijeku dana, što je razlog za pokretanje i druge tužbe. Pričekati ćemo još slijedeći tjedan da 

poprave ili zamijene sklopku u protivnom ćemo morati postupati. 

Zatražio je mišljenje vijećnika da se očituju do sutra, da ukoliko prođemo večeras četvrtinu 

finala i pobijedimo Brazil na Svjetskom nogometnom prvenstvu, da se postavi ekran na Trgu 

J.B. Tita  za gledanje polufinala i finala Svjetskog prvenstva. 

Ivica Ćošković je rekao da problem u vrtiću postoji već godinu i pol, pa se moglo i prije 

reagirati. 

Gradonačelnik je rekao da je problem intenziviran u posljednja 7 tjedana od kada je iskakanje 

sklopke sve češće, u svakom slučaju ponovio je da se više neće čekati nego se ide u tužbu. 

Na kraju je rekao da će biti još jedna sjednica Gradskog vijeća sa konačnim rebalansom 

proračuna za 2022. godinu. 

 

Nije bilo daljnje rasprave, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća.  

 

Dovršeno u 19,45 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 
Franko Gergorić 


